

## Online Trading Facilities – Password Reissuance Request Form

### 在線交易設施 – 要求重新簽發密碼

致 To: 申萬宏源證券(香港)有限公司\*\* Shenwan Hongyuan Securities (H.K.) Limited\*\*  
申萬宏源期貨(香港)有限公司\*\* Shenwan Hongyuan Futures (H.K.) Limited\*\*

Name of A/C Holder(s) [A/C No]

客戶姓名 [ 戶口號碼 ] \_\_\_\_\_ [ \_\_\_\_\_ ]

Name of Account Executives

客戶主任名稱 \_\_\_\_\_

Please choose the type of password reissuance request

閣下要求重發之密碼種類 (請以剔號表示)

- Shenwan Hongyuan Securities (H.K.) Limited  
申萬宏源證券(香港)有限公司
- Shenwan Hongyuan Futures (H.K.) Limited  
申萬宏源期貨(香港)有限公司

Method of communication for receiving password (Please tick one of the following)

收取密碼之通訊方式 (請以剔號表示)

- By Short Message Service (“SMS”)  
以短訊方式接收\*

I/We hereby agree and undertake that I/we shall not hold your company liable or any way responsible for any loss, damages or expenses that I/we shall incur in connection with the reissuance of password.

I/We hereby agree to indemnify your company, on a full indemnity basis and on demand, for all loss, damages or expenses your company may suffer as a result of the reissuance of password.

Please return the completed Form to us by mail at Level 19, 28 Hennessy Road, Hong Kong or by fax (852) 3525 8451.

本人/吾等不會為重新簽發密碼而招致本人/吾等任何損失、損害或開支，而要求經紀負責或承擔任何責任。  
本人/吾等對因重新簽發密碼而使經紀蒙受的所有損失、損害或開支，於經紀要求時本人/吾等將作出全部彌償。  
請填妥此表格及簽署後寄回本公司，地址：香港軒尼詩道 28 號 19 樓或傳真 (852) 3525 8451。

\_\_\_\_\_  
戶口持有人簽署

\_\_\_\_\_  
日期

Signature of A/C Holder(s)

Date

I/We acknowledge receipt of the above password. 本人/吾等確認收妥上述密碼。

\_\_\_\_\_  
Signature of Client 客戶簽署

\_\_\_\_\_  
Date 日期

Signature of Client 客戶簽署

\_\_\_\_\_  
ID no. 身份証號碼:

#### For Official Use Only

\_\_\_\_\_  
Signature Verified By

\_\_\_\_\_  
I.D. Checked and Password Released By